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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Ma már nem az olcsó hazai munkaerőre építik a 
gazdaságot, hanem az olcsó ukránra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor nem is olyan rég még azt mondta Szaúd-Arábiában, hogy a azért éri meg hazánkban
befektetni,  mert  minőségi  és  olcsó  a  magyar  munkaerő  és  a  munkatörvénykönyve  is  kellően
rugalmas. Utóbbit törvénybe is iktatták és a társadalom pedig rabszolgatörvényen névre keresztelte.

Az  előbbi  részt  pedig  igencsak  frissítésre  szorul,  hiszen  egyre  inkább  indokolatlan  magyar
munkaerőről beszélni akkor, amikor a KSH adatai szerint is özönlenek hazánkba az unión kívüli,
keleti vendégmunkások.

Ezek alapján:

- 44 ezer REGISZTRÁLT munkavállaló érkezett Magyarországra, csak Ukrajnából; 

- duplájára nőtt a szerbek és vietnámiak száma; 

- 2017-hez képest a háromszorosára nőtt a hazánkba érkező keleti munkások száma! 

Nemrég  még  plakátokon  olvashattuk:  „Ha  Magyarországra  jössz,  nem veheted  el  a  magyarok
munkáját!” És lehet, hogy Önök úgy vélik, csak az üres helyeket töltik fel, de a valóságban már
egyre több olyan esetet hallani, hogy ukránok miatt küldenek el magyar munkavállalókat, mert azok
még olcsóbban termelik a GDP-t, na persze nem nekünk, hanem a külföldi multiknak.

Még  egy  nagyon  beszédes  adat:  március  31-ig  lehetett  pályázni  az  önkormányzatoknak
munkásszálló építésre. A Kormány tájékoztatása szerint több mint 10 milliárd forintot költenek erre!
10 milliárd forintot adnak arra, hogy külföldieknek szállás épüljön, ahelyett,  hogy a fiataloknak



építenének bérlakásokat, akik így talán kevesebben hagynák el ezt az országot.

Tisztelt  Miniszter Úr!  Értem én,  hogy a keletről  érkezők a  boldogulást  keresik,  de  Önök
szerint a magyar fiatalok nem ezért mennek el? Nem azért mennek el, mert nem tudnak a
fizetésükből  megélni?  Önök  szerint  az  egyre  nagyobb  számban  megjelenő  olcsó  külföldi
munkaerő jó hatással lesz a béremelésekre?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. november 7.

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor

Jobbik
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